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PROTOKÓŁ NR V/ 2015 

V sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji,  

która odbyła się 27 lutego 2015 r. w godz. 13
00

- 14
45

 

w auli Zespołu Szkół Nr 1 w Wałczu, przy ul. Kilińszczaków nr 59. 

 

Obecni na sesji radni Rady Powiatu  V kadencji oraz zaproszeni goście wg załączonych do 

protokołu list obecności (załączniki 1 i 2*) 

 

 

Porządek obrad  V sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przedstawienie porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołów z  II i  III sesji Rady Powiatu.  

2. Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie 11.12.2014 r. – 04.02.2015 

r.  

a) przyjęcie informacji. 

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas III sesji 

Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu. 

a) przyjęcie informacji. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas III sesji 

Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady 

Powiatu w Wałczu. 

a) przyjęcie informacji. 

5. Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 17.12.2014r.do 11.02.2015r. 

       a)   przyjęcie informacji. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego powiatu za 2014 r. 

a) informacja Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Wałczu o stanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia przeciwpowodziowego za 

2014 r., 

b) stanowisko Zarządu Powiatu, 

c) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

d) dyskusja, 

e) przyjęcie informacji.    

8. Informacja na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego w Powiecie Wałeckim za 

2014 r. 

a) informacja Komendy Powiatowej Policji w Wałczu o stanie bezpieczeństwa i 

porządku publicznego w Powiecie Wałeckim za 2014 r., 

b) informacja Prokuratora Rejonowego w Wałczu o stanie postępowań karnych 

prowadzonych w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2014 w Prokuraturze 

Rejonowej w Wałczu, 

c) informacja na temat działalności straży miejskich i gminnej Powiatu Wałeckiego  

za 2014r.,          
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d) stanowisko Zarządu  Powiatu,                 

e) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

f) dyskusja, 

g) przyjęcie informacji. 

9. Informacja o realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2011-2014, za 

rok 2014.   

a) informacja Zarządu Powiatu o realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego  

na lata 2011-2014 za rok 2014, 

b) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

c) dyskusja, 

d) przyjęcie informacji. 

10. Informacja na temat  realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2015, za rok 2014.   

a) informacja Zarządu Powiatu na temat  realizacji Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-

2015, za rok 2014, 

b) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

c) dyskusja, 

d) przyjęcie informacji. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2014 r.  

a) przyjęcie sprawozdania.  

12. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

a) przyjęcie sprawozdania. 

13. Informacja na temat pozyskiwania środków pomocowych w Powiecie Wałeckim.  

a) informacja Zarządu Powiatu na temat pozyskiwania środków pomocowych w 

Powiecie Wałeckim, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu, 

c) dyskusja, 

d) przyjęcie informacji. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok. 

       a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w 

Wałczu,  

       b) podjęcie uchwały.   

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków i innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie 

Powiatu Wałeckiego. 

   a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w 

Wałczu,  

       b)  podjęcie uchwały.   

16. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia środków finansowych na utrzymanie 

dziecka w placówce opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego. 

  a)   ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu,  

 b)   podjęcie uchwały.   

17. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w sprawie złożonych 

wniosków i zapytań. 

18. Interpelacje oraz zapytania radnych. 



BR.0002.2.2015 

3 

 

19. Wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Zakończenie sesji. 

 

 

 

Ad. pkt 1 

Sprawy organizacyjne: 

 

 a) otwarcie sesji, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zgodnie z § 18 Statutu Powiatu Wałeckiego 

otworzył obrady V sesji V kadencji Rady Powiatu w Wałczu, przywitał Zarząd Powiatu, 

Radnych Rady Powiatu, Skarbnika Powiatu, Radcę prawnego, zaproszonych gości oraz 

przedstawicieli mediów.  

 

 b) stwierdzenie quorum, 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził quorum.  

Na stan ogólny 17 radnych obecnych 16 radnych, nieobecny radny  Tadeusz Węgrzynowski.  

Wobec stwierdzonego quorum Rada Powiatu może podejmować prawomocne decyzje. 

 

 c) przedstawienie porządku obrad,   

 

Porządek obrad V sesji Rady Powiatu został przedstawiony Radnym w materiałach  

na sesję, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu*. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował, iż na pisemny wniosek Zarządu 

Powiatu w Wałczu, na podstawie §13 ust 11 Statutu Powiatu Wałeckiego, do porządku obrad 

sesji zostanie wprowadzony dodatkowo projekt uchwały, który zgodnie z § 47 ust. 1 pkt. 1 

Statutu, wniesiony w tym trybie, nie wymaga opiniowania przez komisje stałe. Przypomniał, 

że zmiana porządku obrad w trybie  §13 ust. 11 Statutu nie wymaga przegłosowania.  

 

Wniosek Zarządu Powiatu wraz z projektem uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu*. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zgłosił następującą 

propozycję zmiany do porządku obrad: 

a)  wprowadzenie punktu pn. „Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku” - 

jako punkt 17 porządku sesji; 
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Ponadto w związku z pismem Rady Rodziców II LO im. ks. Józefa Tischnera w Wałczu  

do Przewodniczącego Rady Powiatu oraz radnych Rady Powiatu, w którym wzywa się Radę 

Powiatu do wycofania się z planów reorganizacji II LO poprzez podjęcie na najbliższej sesji 

Rady Powiatu uchwały uchylającej uchwałę Rady Powiatu Nr IV/ 23 /2015  z dnia 9 lutego 

br. w sprawie zamiaru włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera 

w Wałczu do Zespołu Szkół Nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. 

Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10a.  

Przewodniczący Rady Powiatu wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu  

pn. „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania Rady Rodziców II Liceum 

Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do podjęcia uchwały 

uchylającej uchwałę Nr IV/23/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 9 lutego 2015r. w 

sprawie zamiaru włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w 

Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława 

Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10a”. 

 

Zgodnie z §18 ust.7 zdanie pierwsze Statutu – Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w 

porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

Wobec powyższego poddał pod głosowanie wniosek o: 

wprowadzenie do porządku obrad punktu pn. „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wezwania Rady Rodziców II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w 

Wałczu do podjęcia uchwały uchylającej uchwałę Nr IV/23/2015 Rady Powiatu w Wałczu z 

dnia 9 lutego 2015r. w sprawie zamiaru włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. 

Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10a” 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, iż projekt tej uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany na komisji właściwej. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił uwagę, że o ile rodzice wyrażają chęć przed wprowadzeniem tego punktu można by  

było rodzicom udzielić głosu aby wyjaśnili jaki był cel tego wniosku. 

 

Bogdan Białas- Przewodniczący Rady Powiatu 

Oznajmił, iż porządek obrad nie przewiduje dyskusji z publicznością, niestety nie ma tego w 

statucie przewidziane i nie może udzielić tego głosu. Przypomniał Radnym że na ten temat 

była dyskusja przed tą sesją gdzie mogli przed rozpoczęciem sesji zabrać głos i wyjaśnić 

stanowisko tudzież przekonać radnych do swoich pomysłów. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się do Przewodniczącego Rady, że nie jest to publiczność a są to wnioskodawcy, 

którym musimy dać prawo głosu. 

 

 

Bogdan Białas- Przewodniczący Rady Powiatu 

Stwierdził, że nie ma takiej możliwości, gdyż w „tej chwili jesteśmy na etapie ustalania 

porządku obrad, gdzie nie ma miejsca na dyskusje, ewentualnie możemy się zastanawiać w 

momencie głosowania nad daną uchwałą czy jest taka możliwość. I wtedy będzie czas na 
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dyskusje zanim tę uchwałę podejmiemy ,w tej chwili jesteśmy w momencie ustalania 

porządku obrad a nie w punkcie dyskusje”. 

 

 Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie wniosek o: wprowadzenie do porządku obrad punktu pn. „Podjęcie uchwały w 

sprawie rozpatrzenia wezwania Rady Rodziców II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. 

Józefa Tischnera w Wałczu do podjęcia uchwały uchylającej uchwałę Nr IV/23/2015 Rady 

Powiatu w Wałczu z dnia 9 lutego 2015r. w sprawie zamiaru włączenia II Liceum 

Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze 

Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy 

ul. Południowej 10 a. 

 

W wyniku głosowania za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad – 8 głosów, przeciw 

– 6 głosów, wstrzymujących się - 2 głosy. 

Tym samym punkt pn. „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania Rady Rodziców 

II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do podjęcia uchwały 

uchylającej uchwałę Nr IV/23/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 9 lutego 2015r. w sprawie 

zamiaru włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do 

Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława 

Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a, nie zostaje wprowadzony do 

porządku obrad. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Oświadczył, iż chce zaproponować zmianę porządku obrad. Nawiązał do 16 lutego kiedy to 

złożył wniosek do Zarządu Powiatu o podjęcie czynności skutkujących uchylenie na 

dzisiejszej sesji uchwały podjętej 09 lutego 2015 r. w sprawie zamiaru włączenia II LO w 

struktury Zespołu Szkół nr 4. Zarząd uznał wniosek za bezzasadny. „Wydaje się że źle 

zrozumiano przedstawione uzasadnienie, nie kwestionuję zgodności z prawem podjęcia 

uchwały z 09 lutego 2015 r., wyrażam opinię że podjęto ją w brzydki sposób ale zgodnie z 

prawem. Uważam natomiast, że nie będzie możliwości zrealizowania postanowień uchwały 

ze względu na niespełnienie obowiązku powiadomienia wszystkich rodziców o zamiarze 

włączenia II LO do Zespołu Szkół nr 4. Jutro mija miesiąc luty, Dyrektor II LO zobowiązany 

uchwałą Zarządu Powiatu z 11 lutego 2015 r. do powiadomienia rodziców nie jest w stanie 

tego zrobić. Dlatego przeciąganie do kwietnia zamiaru przeniesienia II LO w struktury 

Zespołu Szkół nr 4, gdy już dzisiaj wiemy że to nie nastąpi w 2015 r. jest niecelowe, w ten 

sposób uniemożliwiamy prowadzenie promocji szkoły, uniemożliwiamy rodzicom i 

nauczycielom przygotowanie interesującej oferty edukacyjnej by pozyskać jak najwięcej 

uczniów z powiatu wałeckiego i z poza niego. W związku z powyższym wnioskuję o ujęcie w 

porządku obrad w pkt.14 pn. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr IV/23/2015 Rady 

Powiatu w Wałczu z dnia 9 lutego 2015r. w sprawie zamiaru włączenia II Liceum 

Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z 

siedzibą przy ul. Południowej 10a.  Kolejne punkty porządku obrad  ulegną przesunięciu”. 
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Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zapytał Radnego Marka Pawłowskiego czy projekt uchwały został przygotowany? 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził, że przygotowanie takiego krótkiego projektu uchwały nie jest problemem. 

     

     Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

 W odpowiedzi stwierdził iż Radny powinien wiedzieć jaki jest tryb przy zgłaszaniu projektu 

uchwały, zwrócił uwagę Radnemu M. Pawłowskiemu iż należałoby taki projekt przygotować 

i podpisać przez  5 Radnych i wtedy taki projekt uchwały można wprowadzać a tak trzeba 

będzie glosować nad czymś czego nie ma. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył iż jeśli zechce skorzystać z procedury proponowanej przez Przewodniczącego to na 

pewno z niej skorzysta i związana ona będzie z zwołaniem sesji nadzwyczajnej. 

 

W związku z  powyższą sytuacją Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

zgłoszony wniosek Radnego Marka Pawłowskiego. 

 

W wyniku głosowania za przyjęciem zgłoszonego projektu wyrażonego przez Marka. 

Pawłowskiego oddano 7 głosów, przeciw – 8 głosów, wstrzymujących się 1 głos - wniosek nie 

zyskał aprobaty w związku z powyższym nie wszedł do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zapytał czy są inne propozycje do zmiany 

porządku obrad V sesji Rady Powiatu V kadencji. 

 

Wobec braku innych wniosków o wprowadzenie zmian w porządku obrad V sesji 

Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do kolejnego punktu obrad. Pozostałe punkty 

otrzymały numerację kolejną. 

 

 

      d) przyjęcie protokołów z  II i III Sesji Rady Powiatu  V kadencji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu nr II /2014,  II  Sesji Rady Powiatu V kadencji w Wałczu, z  dnia 12 grudnia 2014 r.   

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła powyższy protokół jednogłośnie.  

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie  

protokołu nr III/2014  III  Sesji Rady Powiatu V kadencji w Wałczu z dnia 30 grudnia 2014 r.  

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła  powyższy protokół jednogłośnie 
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Ad. pkt 2 

Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie od 11.12.2014r.  

do 04.02.2015 r. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na V Sesję Rady Powiatu, 

stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu*. 

  

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zabrał głos w dwóch sprawach: posiedzenia zarządu odbytego w dniu 19.12.2014 r. i w dniu 

19.01.2014 r.. W pierwszej sprawie M. Pawłowski uważa, że informacja z posiedzenia 

zarządu  19.12.2014 r. dotycząca reorganizacji szkół nie jest pełna, z danych przedstawionych 

w informacji wynika, że zarząd omawiał jedynie sytuację II LO pod kątem możliwości 

racjonalizacji sieci szkół ponadgimnazjalnej i jak stwierdził Radny M. Pawłowski „ według 

mojej wiedzy zarząd z udziałem Przewodniczącego Rady i jeszcze dwóch Radnych omawiał 

koncepcję zmian sieci szkół w wersji tej , którą  dziesięć dni później Przewodniczący Rady 

przedstawił Radnym w Mirosławcu w czasie posiedzenia Zarządu, mówiono już o uchwale 

intencyjnej i o sesji nadzwyczajnej w styczniu, o planach związanych z przeniesieniem II LO 

do Zespołu Szkół nr 1, o przeniesieniu części Budowlanki do Zespołu Szkół nr 3, a części do 

Zespołu Szkół nr 4.-„ Mówię o tym z dwóch powodów, po pierwsze jakimś dziwnym trafem 

ta informacja jak i druga sprawa o której za chwilę  powiem dotycząca reorganizacji szkół nie 

znalazła się w informacji o pracy zarządu, po drugie omawiane zagadnienia oświaty w czasie 

posiedzenia zarządu 19 grudnia zaprzecza informacją przekazanym Radnym jedenaście dni 

później w czasie sesji 30 grudnia, że zarząd nie posiada danych dotyczących planowanej 

reorganizacji oraz że wypowiedź Pana Przewodniczącego w czasie sesji w Mirosławcu 

zawierała jego prywatny pogląd. I druga sprawa, która też nie jest ujęta w informacji pracy 

zarządu, dotyczy zarządu 19 stycznia 2015 roku. Tutaj mam tylko prośbę o odpowiedź na 

pytanie – czy plan związany z utworzeniem jednej księgowości dla Zespołu Szkół nr 2 

 i Zespołu Szkół nr 3 z siedzibą w Zespole Szkół nr 3 jest nadal aktualny? ” Radny Marek 

Pawłowski stwierdził że jeżeli odpowiedź będzie – nie, to więcej pytań nie będzie miał, 

 a jeżeli odpowiedź będzie – tak, to będzie miał prośbę do Przewodniczącego Rady aby 

umożliwił mu zadanie kilku pytań. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

W odpowiedzi Starosta stwierdził, że Radny Marek Pawłowski ma bardzo szeroką wiedzę na 

temat tego co się działo na zarządzie. A 19 grudnia była prowadzona dyskusja na temat 

reorganizacji szkół w powiecie wałeckim, omawiano dwie szkoły, ale też rozmawiano  

o pozostałych innych szkołach,  gdzie nie zapadły żadne decyzje. Starosta podkreślił, iż 

informacje podane przez Radnego Marka Pawłowskiego są nieprawdziwymi informacjami i 

są to błędne dane, które zostały Radnemu przekazane. Natomiast co do drugiej kwestii, 

Starosta poinformował że cały czas toczyły się rozmowy nad tym jak zrestrukturyzować 

oświatę ponadgimnazjalną w powiecie wałeckim, podkreślał że lepiej żeby była to oświata 

realizująca swoje zadania na bardzo wysokim poziomie, która nie generowałaby tak dużych 

kosztów. Poinformował Starosta również że „ jesteśmy po wstępnym audycie i jest to kwota  
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około 3 mln 900 tys. zł ,które powiat dokłada do szkół ponadgimnazjalnych, audyt się jeszcze 

nie zakończył w związku z tym żadnych pozostałych szczegółów nie podam, dlatego to co 

jest zapisane w protokołach zarządu to jest odzwierciedleniem tego o czym rozmawialiśmy  

i dlatego nie chciałbym podejmować dyskusji na tematy, które nie były w fazie omawiania”. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził, że nie kwestionuje niczego co do pomysłów, „natomiast stanowczo się oburzam, 

że poświadczam jakąś nieprawdę. Te dane które zacytowałem oprócz sformułowania –

Budowlanka – są danymi z protokołów, które Pan Starosta podpisał i brałem to z internetu. W 

informacji z pracy zarządu w ogóle nie ma mowy na temat protokołu z 19.01.2015 r, jest 

przez pomyłkę użyta data 20.01.2015 r. najprawdopodobniej dotyczy to tego posiedzenia, bo 

20.01 posiedzenia zarządu chyba nie było. Natomiast nie ma wzmianki o tym co się pytałem. 

Z grudniowego posiedzenia zarządu zacytowałem zdania z protokołu które wziąłem ze strony 

internetowej. Natomiast rozumiem że przyjęta koncepcja jest aktualna dotycząca połączenia 

księgowości.”  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Odpowiadając Starosta stwierdził, iż cały czas trwają dyskusje i że jest to jeden z wariantów 

a czy zostanie przyjęty trudno jest jeszcze odpowiedzieć gdyż musi być wszystkich zgoda aby 

taką koncepcję przyjąć. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił uwagę, aby przy podejmowaniu ostatecznej decyzji w zakresie połączenia 

księgowości rozważyć komu ona będzie podlegała. W związku z powyższym zadał pytanie: 

Czy plan związany z utworzeniem jednej księgowości dla Zespołu szkół nr 2 i Zespołu Szkół 

nr 3 z siedzibą w Zespole Szkół nr 3 jest nadal aktualny i czy przy połączeniu księgowości 

tych szkół komu będzie podlegała, i czy nie ma pomysłu utworzenia zespołu usług 

edukacyjnych? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że są to tylko rozmowy i nie zapadły żadne decyzje, gdyż nie ma na tę chwilę 

najbardziej właściwej i optymalnej koncepcji. 

 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił uwagę, że w materiałach z posiedzeń Zarządu znajduje się informacja z 11 lutego 

dot. warsztatów społecznych pod nazwą „Funkcjonowanie i rozwój szkolnictwa ponad 

gimnazjalnego  Powiatu Wałeckiego”, informacja zawiera tylko pewne dane. „Chciałbym 

abyśmy jako Radni zostali poinformowani bardziej szczegółowo na ten temat”. 
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Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że program ten jest realizowany przez Wyższą szkołę Administracji 

Publicznej w Szczecinie, jest to kontynuacja tego co już wcześniej było robione, przede 

wszystkim zależy aby dotrzeć do jak najszerszej rzeszy organizacji pozarządowych i aby 

wspólnie wypracować takie programy aby były aktywizujące dla organizacji, aby dały im 

możliwość funkcjonowania na terenie naszego powiatu w różnych obszarach, począwszy na 

edukacyjnych a skończywszy na zdrowotnych. Głównie ma być to szkolenie dla 

przedstawicieli organizacji, które prowadzić będą trenerzy najprawdopodobniej ze Szczecina. 

Powiat nie ma tu żadnego wkładu finansowego. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, że ma to dotyczyć szkół ponadgimnazjalnych i w kontekście wszystkich zmian 

które ze szkolnictwem ponadgimnazjalnym są związane – „chciałby wiedzieć nieco więcej na 

ten temat”. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował o chęci przygotowania strategii ogólnej oświaty ponadgimnazjalnej w 

Powiecie Wałeckim i o zaproszeniu do tej dyskusji szerokiego spektrum różnych organizacji, 

które miałyby wypracować najlepsze kierunki oświaty ponadgimnazjalnej w Powiecie 

Wałeckim. Nawiązał do wieloletniego programu kształcenia zawodowego, która jest częścią 

tej strategii ogólnej którą zamierza się połączyć i zaprasza się te instytucje które mogłyby 

wspomóc w stworzeniu takiej strategii, która będzie optymalna dla Powiatu Wałeckiego. 

 

Marek Subocz – Radny Rady Powiatu 

Zapytał o uchwałę w sprawie wysokości stawek dotacji dla szkół i placówek niepublicznych 

na rok 2015.” Z informacji wynika że jest to znaczna podwyżka stawek w stosunku do roku 

ubiegłego, jak wyglądało to w roku ubiegłym?”. 

 

Józef Kropielnicki – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu 

W założeniach do planu budżetowego na rok 2015 przyjęto dla szkół bon rzeczywisty w 

wysokości 5100 zł. Z przekazanych w tym tygodniu z Ministerstwa Finansów danych wynika, 

że bon rzeczywisty na bieżący rok będzie zwiększony. Dlatego należy dokonać przeliczeń dla 

każdej ze szkół uwzględniając m.in. aktualną wysokość bonu, wskaźniki, metryczki i 

otrzymane dane w tym zakresie. Dopiero wtedy będzie można przyjąć ostateczne wysokości 

środków finansowych dla poszczególnych szkół na rok 2015. Pełną informacje otrzyma 

Radny na piśmie. 
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a) przyjęcie informacji. 

 

Wobec braku innych uwag do „Informacji o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie od 

11.12.2014 r.- 04.02.2015 r.” Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła powyższą informację jednogłośnie. 

 

 

 

Ad. pkt.3 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas III sesji 

Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu.  

 

Pisemne sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas III sesji Rady Powiatu  

w Wałczu  radni otrzymali w materiałach na V sesję Rady Powiatu, stanowi ono załącznik nr 

6 do niniejszego protokołu*. 

 

 

a) przyjęcie sprawozdania. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie  

„Sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas III sesji Rady 

Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu”.  

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejsze sprawozdanie jednogłośnie.  

 

 

Ad. pkt 4 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas III sesji 

Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu 

w Wałczu. 

 

Pisemne sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas III sesji Rady Powiatu  

w Wałczu powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu w Wałczu radni 

otrzymali w materiałach na V sesję Rady Powiatu, stanowi ono załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu*. 
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a) przyjęcie sprawozdania. 

  

Wobec braku innych uwag do „Sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu 

podjętych podczas III sesji Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji 

Przewodniczącemu Rady Powiatu w Wałczu” Przewodniczący Rady Powiatu poddał niniejsze 

pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła przedmiotowe sprawozdanie jednogłośnie, 

stanowi ono załącznik nr 8 do protokołu*. 

 

 

 

Ad. pkt 5  

Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między sesjami. 

 

Pisemne sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między 

sesjami radni otrzymali w materiałach na V sesję Rady Powiatu, stanowi ono załącznik  

nr 9 do niniejszego protokołu*. 

 

Do powyższego nie wniesiono uwag. 

 

 

Ad. pkt 6 

Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 17.12.2014 r. do 11.02.2015 r. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na V sesję Rady Powiatu, 

stanowi ona załącznik nr10 do niniejszego protokołu*. 

 

 Marek Subocz – Radny Rady Powiatu 

Zadał pytanie dotyczące informacji z konferencji prasowej poświęconej sytuacji w oświacie 

ponadgimnazjalnej – „na jakiej podstawie twierdzi się, że propozycja połączenia II LO z 

RCKU wyszła od Kadry Pedagogicznej?”-  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

W odpowiedzi Starosta zadeklarował, że udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zwrócił uwagę radnemu, że pytanie to powinno być zadane w punkcie poprzednim 

Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między sesjami. A 

jeśli są jakieś niejasności aby zostały wyjaśnione w punkcie wnioski i oświadczenia Radnych. 
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 a)  przyjęcie informacji. 

 

Wobec braku uwag do „Informacji o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od  

17.12.2014r. do 11.02.2015 r.” Przewodniczący Rady poddał niniejszą informację pod 

głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła „ Informację o pracy Rady Powiatu w Wałczu 

w okresie od 17.12.2014r. do 11.02.2015 r.” jednogłośnie bez uwag, stanowi załącznik nr 11 

do protokołu*.  

 

 

 

Ad. pkt 7 

Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego powiatu za 2014 rok 

a) informacja Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Wałczu o stanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia przeciwpowodziowego 

za 2014 r., 

b) stanowisko Zarządu Powiatu, 

c) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

 

Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na V sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 12 do protokołu*. 

 

d) Dyskusja 

 

Jan Kaczanowicz – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, że Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej cyklicznie informuje, że 

stan jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej a szczególnie Krajowego systemu jest dobry, ale 

zawsze podkreślał, że jest problem z remizami w Wołowych Lasach i w Tucznie.  

W Wołowych Lasach jest w trakcie rozbudowy a w Tucznie jednostki z krajowego systemu 

dla obszarów nie tylko samego Tuczna ale i Powiatu mieści się w obiektach zastępczych, 

czyli garażach blaszanych nadleśnictwie Tuczno, co powoduje że w okresie zimowym trzeba 

wylać wodę i sprawność tej jednostki jest znacząco mniejsza. W informacji zawarta jest 

poprawa stanów w Wołowych Lasach natomiast nic nie ma o ewentualnych zmianach w 

Tucznie. Pytanie radnego Jana Kaczanowicza skierowane do zastępcy Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej – „czy coś jest wiadome w zakresie budowy 

remizy w Tucznie?”- 
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Dariusz Lubianiec- Zastępca Komendanta KP PSP w Wałczu 

Poinformował, że cała ta sytuacja związana jest z kwestią finansową, że były prowadzone 

rozmowy z Burmistrzem Miasta i Gminy Tuczno ale są to decyzje samorządu. Ze strony 

straży cały czas jest sprawa monitorowana, zgłaszane są potrzeby, kontrolowana jest 

operacyjność jednostki do działań, gdzie stwierdzono że jest ona dostateczna a nawet dobra. 

Ograniczają się tylko do monitorowania problemów. Na budowę remizy nie ma środków 

finansowych. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił uwagę, że w tej obszernej informacji zawarto 11 wniosków, o różnym ciężarze 

finansowym, i że Radny M. Pawłowski nie wie do kogo Komendant te wnioski kieruje.  

W dalszej części swej wypowiedzi zwraca również uwagę, że Rada Powiatu powinna się do 

tych wniosków odnieść, przynajmniej je poprzeć, ponieważ z materiałów dostępnych Radny 

stwierdza że Zarząd Powiatu jak i komisja Edukacji i Spraw Społecznych do tych wniosków 

się nie odniosła. Zaproponował aby poprzeć te wnioski przy przyjęciu informacji. 

 

Dariusz Lubianiec- Zastępca Komendanta KP PSP w Wałczu 

W odpowiedzi poinformował, iż w informacji przedstawiony został realny stan 

bezpieczeństwa pożarowego i powodziowego w Powiecie Wałeckim. Z informacji wynikają 

wnioski że są na tę chwilę potrzeby w wyposażeniu sprzętowym, a wszystkie potrzeby w 

zakresie samochodów gaśniczych są zgłaszane na bieżąco podczas spotkań z Panem Starostą. 

Oczywiście jest świadomość, że wszystko się wiąże z finansami ale obowiązkiem jest aby w 

takich informacjach przedstawiać fakty, które należy znać i wiedzieć że jest dobrze ale żeby 

było lepiej należy położyć nacisk na dosprzętowienie jednostki.   

 

e) przyjęcie informacji. 

 

 

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Informację o stanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu za 2014  

 

 

Ad. pkt 8 

Informacja na temat bezpieczeństwa i porządku publicznego w Powiecie Wałeckim za 

2014 r. 

 

a)  informacja Komendy Powiatowej Policji w Wałczu o stanie bezpieczeństwa i porządku    

publicznego w Powiecie Wałeckim za 2014 r., 

 b) informacja Prokuratora Rejonowego w Wałczu o stanie postępowań karnych 

prowadzonych w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2014 w Prokuraturze Rejonowej w 

Wałczu, 
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c) informacja na temat działalności straży miejskich i gminnej Powiatu Wałeckiego  

za 2014r.,          

d) stanowisko Zarządu  Powiatu,                 

 e) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu 

 

Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na V sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 13 do protokołu*. 

 

  f) dyskusja, 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził, że z przedstawionych informacji Straż Gminna pozyskała do budżetu 2,5 mln zł, 

Straż w Mirosławcu 0,5 mln zł, Straż w Tucznie 60 tys. Zł, Straż Miejska w Człopie 320 tys. 

zł, natomiast Straż Miejska w Wałczu tylko 45 tys. zł. Radny wyraził podziękowania dla 

Straży Miejskiej w Wałczu za pokazanie, że skuteczne utrzymanie porządku i bezpieczeństwa 

wcale nie musi skutkować karami finansowymi. 

 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, że w materiałach jest informacja, że Straż Gminna interweniowała w ciągu 

zeszłego roku 21 tys.445 razy, radny wyraził wątpliwość co do ilości interwencji  i czy do 

tych interwencji zostały wliczone wszystkie mandaty, które zostały wysłane czy to są same 

interwencje, które były w terenie. 

 

Tomasz Skonieczny – Komendant Straży Gminnej w Wałczu  

Wyjaśnił, że liczba 21 tys. interwencji dotyczy przede wszystkim w większości wykroczeń w 

komunikacji, których całkowita liczba zarejestrowanych wyniosła 18 tys.188 wykroczeń. 

Wiele wykroczeń było porządkowych, które wynikały przede wszystkim z kontroli posesji 

pod kontem spraw porządkowych. 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Skierował pytanie do Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu dotyczące budowy 

Komendy Powiatowej w Wałczu. 

 

 

Jacek Cegieła – Komendant Powiatowy Policji w Wałczu 

Poinformował, iż kończone są sprawy związane z uzyskaniem pozwoleń na budowę , że  

opracowany program inwestycyjny jest zatwierdzony przez Komendanta Głównego, który 

zatwierdza każde kolejne zadanie, zatwierdził również opracowanie dokumentacji i w 

dalszym ciągu oczekiwane są dalsze zatwierdzenia. Jeszcze sytuacja nie jest przesądzona co 

do przetargów i rozpoczęcia inwestycji w tym roku. Ale jak twierdzi Komendant Powiatowy 

Policji w Wałczu Jacek Cegieła są szanse że wszystko się rozpocznie jeszcze w tym roku. 

Gdyby się okazało że pieniędzy zabraknie gdyż w województwie zachodniopomorskim 

prowadzonych jest wiele inwestycji między innymi została już zakończona budowa Komendy 
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w Szczecinku, w Stargardzie Szczecińskim, w Choszcznie, obecnie kończona jest budowa w 

Myśliborzu, rozpoczęto budowę w Gryfinie a w dalszej kolejności jest budowa w Wałczu i to 

wszystko jest zamykane jednym wynikiem finansowym. I gdyby okazało się że w tym roku 

nie udało się rozpocząć inwestycji w Wałczu to już na pewno rozpocznie się ona w przyszłym 

roku. 

 

       g) przyjęcie informacji. 

 

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Informację na temat 

bezpieczeństwa i porządku publicznego w Powiecie Wałeckim za 2014 r. 

 

 

Ad. pkt 9 

Informacja o realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2011-2014, za rok 

2014 

 

a) informacja Zarządu Powiatu o realizacji Powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego  na lata 

2011-2014 za rok 2014, 

b) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

 

Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na V sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 14 do protokołu*. 

 

c)  dyskusja, 

 

Głosu w dyskusji nie zabrano. 

 

d) przyjęcie informacji 

 

 

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Informację o realizacji 

Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony Bezpieczeństwa 

Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2011-2014, za rok 2014 
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Ad pkt 10 

Informacja na temat  realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2015, za rok 2014 

 

a) informacja Zarządu Powiatu na temat  realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2015, za rok 2014, 

b ) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałcz. 

 

 

Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na V sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 15 do protokołu*. 

 

c) dyskusja 

 

Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Poprosił o przekazanie informacji dotyczącej konwencji o zapobieganiu i zwalczaniu 

przemocy wobec kobiet i przemocy domowej w związku z przystąpieniem przez Polskę do jej 

ratyfikacji  - „czy zapisy tej konwencji można powiązać z naszym programem, czy ma jakiś 

wpływ na realizację naszego programu?” 

 

Katarzyna Wierzbińska -  w zastępstwie Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Stwierdziła, że jest to bardzo szerokie pytanie. Konwencja dotyczy przeciwdziałaniu 

przemocy i program też dotyczy przeciwdziałaniu przemocy, oczywistym jest że się wiąże. 

Jest ona potrzebna bo są tam pewne zapisy które nakładają obowiązek państwa do tego aby 

stworzyć procedury które np. umożliwią przyspieszenie i usprawnienie działania. 

 

d) przyjęcie informacji 

 

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przy jednym głosie wstrzymującym się przyjęła 

Informację na temat  realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2015, za rok 2014 

 

 

Ad. pkt 11 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2014 r.  

 

Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na V sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 16 do protokołu*. 
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a) przyjęcie sprawozdania 

 

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie. 

     W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2014 r.  

 

 

Ad. pkt 12 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych  

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu  

terytorialnego. 

 

Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na V sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 16 do protokołu*. 

 

a) przyjęcie sprawozdania 

 

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z wysokości  

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego 

 

 

 

Ad. pkt 13 

Informacja na temat pozyskiwania środków pomocowych w Powiecie Wałeckim.  

 

a) informacja Zarządu Powiatu na temat pozyskiwania środków pomocowych w Powiecie 

Wałeckim, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu, 

 

Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na V sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 16 do protokołu*. 

 

c) dyskusja, 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Zapytał o projekt termomodernizacji, który nie został jeszcze rozliczony dotyczy to 12 

wniosku, który jest zablokowany, ponieważ Gmina Miejska jeszcze nie rozliczyła się z 

nałożonych kar. Pytanie Radnego dotyczyło czy Gmina Miejska już może rozliczyła się z 

nałożonych kar i czy ostatni 12 wniosek został już przyjęty do rozliczenia? 
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Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że 12 wniosek nie został jeszcze rozliczony. Rozliczony został wniosek 10, 

który został już zamknięty i już nie długo powinny wpłynąć środki około 300 tys. zł, w tym 

wniosku wszystkie należności przez Gminę Miejską zostały uregulowane. A do końca 

kwietnia sprawa powinna zostać zamknięta wraz z 12 wnioskiem. I wreszcie zostanie 

zamknięty ten projekt. 

 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Zapytał też czy jeszcze jakieś korekty lub kary zostały nałożone na Gminę Miejską? 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że na ten moment zostało wszystko zamknięte. Pozostał 12 wniosek, 

procedura jest taka, że zamyka się te wnioski które są wcześniejsze i nie zamknięte. 

Jeśli chodzi o 12 wniosek to jest dobra współpraca między Wydziałem Starostwa a Gminą 

Miejską, także wszystko zostanie zamknięte i środki w wysokości około 3mln zł, które są dla  

Gminy Miejskiej i  około 700 tys. dla Powiatu zostaną przekazane samorządom. 

 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zapytał o usprawnianie zarządzania energią poprzez zastosowanie odnawialnych źródeł  

energii gdyż był termin do końca lutego a Wydział Zarządzania Strategicznego Urzędu  

Marszałkowskiego miał się na ten temat wypowiedzieć a chodzi o składany protest. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że po interwencji i złożonym proteście wniosek nie został przyjęty, inwestycja 

nie będzie realizowana. 

 

 d)  przyjęcie informacji  

 

 

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłosie przyjęła Informację na temat pozyskiwania 

środków pomocowych w Powiecie Wałeckim.  

 

   Przerwa w obradach sesji Rady Powiatu od godziny 14,05 do godziny 14,15. 

    Obrady opuścili o godz.14,05 – Andrzej Kriger- Komendant Straży Miejskiej w Tucznie, 

Zaręba- zastępca Komendanta Straży Miejskiej w Wałczu, Dariusz Lubianiec -  zastępca 

Komendanta KPPSP w Wałczu, Tomasz Skonieczny – Komendant Straży Gminnej w 

Wałczu, Józef Kropielnicki – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu 
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Ad. pkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie  Powiatu Wałeckiego na 2015 rok 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

dodatkowych na V sesję Rady Powiatu.  

 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Powiatu w Wałczu, 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Andrzej Gostołek poinformował,  

iż Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały na posiedzeniu w dniu  

10 lutego 2015 r. 

 

 

b) podjęcie uchwały. 

 

Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż w proponowanej uchwale ma być między innymi naprawiony błąd polegający 

na nieuwzględnieniu w budżecie z 30 grudnia 2014 roku pełnej kwoty na pokrycie 

zobowiązań związanych z przyjęciem przez Gminy Powiatu Wałeckiego zimowego 

utrzymania  części dróg powiatowych, gdzie według Radnego należy ten błąd usunąć. W 

dalszej swej wypowiedzi Radny stwierdził, że dużo większym błędem jest nie uwzględnienie 

w uchwalonym budżecie z 30 grudnia 2014 r. wystarczających środków na funkcjonowanie 

oświaty ponadgimnazjalnej. Na sesji 30 grudnia Skarbnik powiedział że jeżeli nie będzie 

zmian strukturalnych w oświacie jakie były zakładane , to przyjęta w budżecie kwota w dziale 

oświata i wychowanie nie wystarczy i potrzeba będzie aktualizacji budżetu w oświacie i 

zwiększenie wydatków na oświatę o uzyskaną nadwyżkę budżetową. W dalszej wypowiedzi 

Radny stwierdzał że Zarząd Powiatu chce dotrzymać umów w zakresie zimowego utrzymania 

dróg a nie aktualizując budżetu z zakresu oświaty nie dotrzymamy umów zawartych ze 

szkołami. Radny oświadczył, że do czasu zlikwidowania błędu dotyczącego oświaty nie 

będzie głosował za aktualizacją budżetu, którego z tego samego powodu nie poparł 30 

grudnia 2014 roku. Stwierdził również, że budżet na 2015 rok ma jeszcze jedną dolegliwość 

oraz przez to że środki na oświatę nie zostały oszacowane umożliwia to rozpowszechnianiu 

nieprawdziwych informacji, że podwyżki na wynagrodzenia pracowników starostwa nastąpiły 

kosztem szkół i to jest kolejny argument by zaktualizować budżet w dziale oświata i 

wychowanie. Z informacji jakie posiada Radny środków wystarczy do października, gdzie 

Radny powołuje się na wypowiedź skarbnika z grudnia. Radni stwierdza że w granicach 

miliona złotych jest nadwyżka budżetowa. I jeśli Radny miałby zmienić zdanie i głosować 

nad uchwała to prosi o informację która mówiłaby że te środki wystarcza do końca 2015 roku 

na oświatę. Zaproponował przeanalizowanie budżetu pod kontem oświaty i go zaktualizować. 
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Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że nowelizacja budżetu jest co jakiś czas, gdyż środki dodatkowe które 

wpływają wymuszają znowelizowanie budżetu. Jeśli natomiast chodzi o oświatę to dopiero w 

ostatnich dniach wpłynęła informacja z metryczka jakie będą środki dlatego wcześniej nie 

można było tak sobie planować bez potrzebnej wiedzy. W chwili obecnej jest już ta 

informacja i na pewno na następnej sesji przedstawiona będzie pełna informacja co do 

środków jakie zostaną przeznaczone na oświatę. Racjonalizacji nie robi się tylko po to aby ją 

robić. W związku z dużym niżem demograficznym robi się ruchy, które są bolesne ale robi 

się w taki sposób aby szkoła z całą nazwą nie zginęła, wejście w struktury drugiej szkoły 

innej do Zespołu nie ma niebezpieczeństwa i też przynosi konkretne oszczędności jeśli chodzi 

o budżet oświatowy. 

 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przy 2 głosach przeciwnych i 1 głosie  wstrzymującym 

podjęła uchwałę nr V/24/2015w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok 

 

Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 18 do protokołu*. 

 

 

Ad pkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków i innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie 

Powiatu Wałeckiego. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na V 

sesje Rady Powiatu. 

 

 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w 

Wałczu 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Andrzej Gostołek poinformował,  

iż Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały na posiedzeniu w dniu  

10 lutego 2015 r. 

 

 

 

 



BR.0002.2.2015 

21 

 

 

a) podjęcie uchwały. 

 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę nr V/25/2015  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków i innych 

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Wałeckiego. 

 

 

Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem  stanowi załącznik nr 19  do protokołu*. 

 

 

Ad pkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia środków finansowych na utrzymanie dziecka w 

placówce opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego. 

 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na V 

sesję Rady Powiatu.  

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Andrzej Gostołek poinformował,  

iż Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały na posiedzeniu w dniu  

10 lutego 2015 r. 

 

b) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Izabela Krajnik poinformowała, 

iż Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały na posiedzeniu w dniu  

11 lutego 2015 r. 

 

 

c) podjęcie uchwały. 

 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 
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W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/ 26 /2015 w sprawie  

zwiększenia środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo – 

wychowawczej typu rodzinnego. 

 

Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 20 do protokołu*. 

 

 

Ad pkt 17 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. 

 

 Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr V/27/2015  

w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku 

 

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 21 do protokołu*. 

 

 

Ad. pkt 18 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w sprawie złożonych wniosków i 

zapytań. 

 

W materiałach na sesję załączono: 

 odpowiedź na zapytanie radnego Janusza Różańskiego oraz Jerzego Goszczyńskiego 

złożone do Przewodniczącego Rady Powiatu podczas II sesji Rady Powiatu w dniu 12 

grudnia 2014 

 odpowiedź na zapytanie radnego Jerzego Goszczyńskiego, złożone do Zarządu 

Powiatu podczas III sesji Rady Powiatu w dniu 30 grudnia 2014 roku 

 odpowiedź na zapytanie radnego Janusza Rożańskiego złożone do Zarządu Powiatu 

podczas III sesji Rady Powiatu w dniu 30 grudnia 2014 roku 

 odpowiedź na zapytanie oraz wniosek radnego Marka Pawłowskiego złożone do 

Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym tj. kolejno w dniu 07 stycznia br. i 16 

stycznia br. 

 odpowiedź  na wniosek radnego Marka Pawłowskiego złożony do Komisji Edukacji i 

Spraw Społecznych w dniu 11 lutego br. 
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Ponadto przed sesją radni otrzymali odpowiedź Zarządu Powiatu na wniosek radnego 

 Marka Pawłowskiego złożony w okresie międzysesyjnym w dniu 17 lutego br. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał radnych czy są usatysfakcjonowani z udzielonych im 

odpowiedzi. 

 

Janusz Różański- Radny Rady Powiatu 

Stwierdził, że z udzielonej odpowiedzi jest usatysfakcjonowany , ale ma pytanie co do 

załatwienia sprawy, gdyż do 31 stycznia został ustalony nowy termin załatwienia sprawy i 

czy sprawa została załatwiona w terminie?. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

W odpowiedzi potwierdził iż sprawa została załatwiona w terminie. 

 

Obrady sesji opuścił o godzinie 14,28 radny Janusz Różański 

 

 

Ad. pkt 19 

Interpelacje oraz zapytania radnych. 

  

Marek Subocz  – Radny Rady Powiatu 

 Pytanie radnego dotyczyło informacji z konferencji prasowej poświęconej sytuacji w 

oświacie ponad gimnazjalnej, - „ na jakiej podstawie twierdzi się, że propozycja połączenia II 

LO z RCKU wyszła od Kadry Pedagogicznej?” 

Oraz radny zadał drugie pytanie, - „ w dniu 12.02. 2015 r. odbyło się spotkanie z rodzicami, i 

chciałby  prosić o krótkie streszczenie tego spotkania oraz jakie są wnioski z tego spotkania? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

W odpowiedzi stwierdził, że skoro radny Marek Subocz był na tym spotkaniu to w jakim celu 

potrzebne mu jest streszczenie tego spotkania?  

 

Marek Subocz  – Radny Rady Powiatu 

Radny stwierdził, że jest mu potrzebne dla innych radnych oraz dla siebie samego. 

 

 Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Radny otrzyma odpowiedź na to pytanie na piśmie. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zapytał o sprawozdanie z pracy Zarządu które obejmowało okres od 11.12. 2014 r. Pytanie 

radnego dot. posiedzenia Zarządu  w dniu 09.12.2014 r. Podczas analizy dokumentów spraw 

zarządu a szczególnie protokołów z posiedzenia Zarządu Powiatu, - „stwierdziłem że nie 

przyjęte przez poprzedni Zarząd protokoły nr 127 i 130, a protokół 127 był kilka razy 

zdejmowany z porządku został przyjęty na posiedzeniu z 09.12.2014 r przez nowy Zarząd. 

Czy taki sposób procedowania jest dopuszczalny i czy nowy Zarząd, nowi członkowie 
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Zarządu , którzy nie byli obecni na tym posiedzeniu z którego protokół przyjmowano mieli 

prawo taki protokół podpisać i czy taki protokół mógł być w takiej wersji przyjmowany? 

Proszę o opinię prawną”. 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że Radny otrzyma odpowiedź na to pytanie na piśmie. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Radny stwierdził iż ma jedno zapytanie , jeden wniosek i jedną informację. 

Zapytanie dotyczyło wczorajszego spotkania z uczniami II LO i chciałby usłyszeć kilka zdań 

na temat tego spotkania. Wniosek Radnego dotyczył informacji przedstawionej przez 

Naczelnika Wydziału Edukacji Kultury Turystyki i Sportu na sesji 30.12.2014 r. oświadczył, 

że nie jest realizowana uchwała Rady Powiatu Nr. XXII/163/2013 z 24 kwietnia 2013 r. w 

sprawie udzielenia i rozliczenia dotacji niepublicznym placówką oświatowym.-„Po tej 

wypowiedzi zasugerowałem aby zastanowić się czy można zmienić treść tak by jej ustalenia 

mogły być realizowane. Propozycji nie złożono. Należy przypuszczać, że nie ma prawnych 

możliwości dokonania zmian. W związku z powyższym wnioskuję do Zarządu Powiatu o 

przygotowanie informacji dot. funkcjonowania tej uchwały od momentu wejścia jej w życie 

w tym wyjaśnienie dlaczego Zarząd Powiatu nie realizował postanowień uchwały, której jest 

autorem. Proszę aby informacja zawierała opinię prawną odnosząca się do kwestii 

ewentualnych konsekwencji jakie mogą spotkać Powiat w związku z faktem o którym mówił 

Naczelnik Wydziału Edukacji Kultury Turystyki i Sportu?” – 

 Radny przekazał również informację, że 30 grudnia radny Tadeusz Węgrzynowski zaprosił 

radnych do składu komisji rewizyjnej. Radny Marek Pawłowski odniósł się do tego 

zaproszenia na piśmie i oczekuje dalszych informacji.  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

W odpowiedzi Przewodniczący Rady poinformował iż niedługo radny Tadeusz 

Węgrzynowski powróci i zajmie się omawianą sprawą już w miesiącu kwietniu, na sesji 

kwietniowej. 

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała, że wczoraj odbyło się spotkanie z młodzieżą II Liceum Ogólnokształcącego 

nr 2 w Wałczu, w spotkaniu uczestniczyli: wychowawcy, Dyrektor szkoły, ze strony Zarządu: 

Pan Starosta, Pani Starosta, Dyrektor Zespołu Szkół nr 4 do którego jest zamiar włączenia LO 

nr 2. Młodzież była bardzo dobrze przygotowana przez swojego opiekuna, poinformowani 

byli o zamiarze włączenia szkoły do Zespołu Szkół nr 4, czyli nieprawdą jest że młodzież nie 

wie co będzie się działo itp. Młodzież została przygotowana do tej dyskusji, zadawali 

konkretne pytania. Na początku spotkania zostało młodzieży przedstawiony zamiar i 

procedury które zostaną podjęte i dlaczego została podjęta uchwała intencyjna. Pytań było 

dużo. Spotkanie trwało 45 min. Pytania na które nie udzielono pytań zostaną one przesłane na 

piśmie i zostaną im udzielone odpowiedzi. Młodzież została również zaproszona do Pani 

Wicestarosty na ewentualne rozmowy jeśli młodzież wyrazi taką wolę. 
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Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Odniósł się do spotkania z rodzicami i obejrzanej prezentacji przygotowanej przez Zarząd 

Powiatu i zaproponował umieszczenie tej prezentacji w Internecie na forum dla radnych, 

gdzie zamieszczane są materiały sesyjne, gdyż Radnemu wydawało się  że były tam 

nieścisłości matematyczne i chciałby się z nimi dokładnie zapoznać. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że w planie jest zapoznanie Radnych z tą prezentacją. Zostanie ona 

przedstawiona w kwietniu.  

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Radny nalegał na jak najszybsze zapoznanie się z prezentacją argumentując, że dużo 

mieszkańców miasta miało już możliwość zapoznania się z nią i nie będzie problemu aby ją 

umieścić na forum radnych. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Potwierdził, że na pewno radni będą mogli zapoznać się z ta prezentacją po naniesieniu na 

niej zmian o metryczkę, która nie dawno została przysłana. 

 

Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

Zapytał o spotkanie z uczniami w którym osobiście nie uczestniczył a informacje które 

posiada są sprzeczne z informacjami które zostały przedstawione, miedzy innymi chodzi o 

informacje, że uczniowie w ogóle nie byli poinformowani o spotkaniu, zostali zabrani z 

trwających lekcji i nie było przyjaznej atmosfery podczas spotkania. Radny również był 

zainteresowany jak przedstawia się sprawa powiadamiania rodziców i dostarczania 

skutecznych powiadomień. 

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała, że dyrektor Leszek Molka o spotkaniu z uczniami otrzymał informację na 

tydzień wcześniej przed spotkaniem. W opinii Pani Wicestarosty nie mija się z prawdą. 

Rozmawiała kiedy była w szkole w tygodniu poprzedzającym spotkanie co do powiadomienia 

uczniów i była zapewniona że uczniowie są poinformowani o spotkaniu. Natomiast co do 

powiadamiania rodziców to był ustalony terminarz i zostały dochowane wszystkie procedury 

z zachowaniem należytej staranności.  
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Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że przy doręczaniu tych zawiadomień było wiele komicznych sytuacji, między 

innymi np. sąsiedzi twierdzili że osoby te wyjechały za granicę a dzisiaj są na sali. Wcześniej 

były one dostarczane pocztą a pozostałe zawiadomienia dostarczali indywidualnie kurierzy. 

 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zawnioskował,  żeby Dyrektor Leszek Molka przedstawił informację dla Radnych Powiatu 

jak wywiązał się z postanowień uchwały Zarządu Powiatu z 11.02.2015 r. w kwestii 

zobowiązania go do spełnienia wymogu powiadomienia rodziców do końca lutego. 

 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do 

następnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad. pkt 20 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w materiałach na sesję załączono 

dokumenty, które wpłynęły do Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym tj.  

 uchwałę nr VII.29.Z.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie z dnia 20 stycznia2015 r. w sprawie wydania opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu publicznego Powiatu Wałeckiego na lata 2015 – 2031, 

 Pismo Dyrektora Parku Narodowego dotyczące rozpoczęcia konsultacji społecznych 

projekty planu ochrony dla Drawieńskiego parku Narodowego, 

 Uchwałę nr 2/2015 Rady Pedagogicznej II Liceum Ogólnokształcącego im. Ks. prof. 

Józefa Tischnera w Wałczu z dnia 13 lutego2015 roku w sprawie reorganizacji II 

Liceum Ogólnokształcącego w ramach przyjętej przez Radę Powiatu uchwały 

dotyczącej planu reorganizacji szkół ponadgimnazjalnych- uchwała nr IV/23/2015 

Rady Powiatu w Wałczu z dnia 9 lutego 2015 r. 

 

Ponadto przed sesją oraz w materiałach na posiedzenie Komisji Edukacji i Spraw 

Społecznych otrzymali Radni pismo Rady Rodziców II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. 

prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Przewodniczącego Rady Powiatu oraz radnych rady 

Powiatu, w którym wzywa się Radę Powiatu do wycofania się z planów reorganizacji II 

Liceum Ogólnokształcącego poprzez podjęcie na najbliższej sesji Rady Powiatu uchwały 

uchylającej uchwałę Rady Powiatu Nr IV/23/2015 z dnia 9 lutego br. W sprawie zamiaru 

włączenia II Liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu 

Szkół Nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w 

Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a. 
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Ad. pkt 22 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 14
45 

zamknął V sesję Rady Powiatu w Wałczu V kadencji. 

 

*  -  Załączniki do  wglądu w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego  

w Wałczu  

 

Na tym protokół zakończono.      

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                            

 

Inspektor ds. obsługi                                                     Przewodniczący Rady Powiatu 

    Rady Powiatu  

 

   Małgorzata Tyras                              Bogdan Białas 


